
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
-2024

Styrelseråd
31-01-2024

Plats: 515
Fika: Fika buffé (typ)

Närvarande: Vincent, Linn, Anna, Evelyne, Sofia, Jennifer, Klara

1. Möte Öppnas kl. 12:09

2. Fika Samkväm - Evelyne

3. SM review
Det var ett bra SM, bra upplägg, mat
Lisa, A-bar och Alexander kom inte men det löste sig endå

4. Ekonomiråd, Megaråd, Nämndråd
Ekonomiråd imorgon, ska ta upp nya ipads och isatles, kolla hur det går för folk, lösa
bankkort - vi kan inte se korten siffror
Megarådet har haft möte, det diskuterade ang. nya isatles som behövs (löst), arkipelago
har messa i april, festeriet har pub på fredag, FOGA ska ha guasque, fordomsmöte den
23e februari

5. GodArkitekturmedalj
Emilia har varit genom bra alla år
Cornelia skrev om alla stadgar
Lisa varit i styrelsen och suttit på andra poster

7/7 röstade för dessa nomineringar

6. Boka möte Akademiska hus
Det går bra med magasin förrådet, det behöver skrivas på och uppgifter ska skickas in

Kolla med Akademiska hus om de kan komma på möte i bygget ang. renovering vi vill
göra där, Anna kan maila

7. Tröjor ?
Struligt företag, nästan att man borde skriva in att inte använda dessa till tröjor nästa år
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8. Planering under vårent
Vad vi har kvar:

- Skriva klart dokument
- Räkna ut budget
- Talmans Policy
- Få godkännande av SM guide
- Bil utredning
- Guiderna är snart klara
- Ändra ekonomisk policy

Siktar på att ha detta gjort till slutet på februari
Vi borde ha en styrelse kväll snart (19e februari) och en intern

9. Runda
Övrigt ärende: Vi behöver ett officiellt intyg på att vi är en ideell förening
Rimligt att skaffa
Ventilationen kollades på, koldioxidhalterna var ganska höga och nya mätningar ska tas
när mätaren inte är vid dörren

10. Mötet avslutas kl. 12:56


